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Sitno, 27 lipca 2015 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.11.2015 
 

Protokół Nr XI/2015 

R a d y  G m i n y 
Sitno 

z dnia 27 lipca 2015 roku 
 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2015-2021, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Sitno, 

- uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym, 

- w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Lublinie,  

- w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Ryszczuk Jan 

10. Sokołowski Dariusz 

11. Szawarski Ryszard 

12. Tokarz Kazimierz 

13. Torba Janusz 

14. Wydmański Władysław 
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Radni nieobecni: 
1. Polski Robert 

 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

Otwarcia obrad XI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów, a także gości zaproszonych: Wójta 

Gminy Pana Mariana Bernata, Z-cę Wójta Pana Kajetana Protasa oraz Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, jak również pozostałych gości: Panią Agnieszkę 

Grzesiuk Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie, Panią Barbarę Tor 

kierownik GOPS. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 8
00

 i trwały do godz. 11
30

. 

 

 

Ad.2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Dalej Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym nie będzie 

przyjmowania protokołu z poprzedniej sesji, ponieważ pracownik gminy był na 

urlopie, a sesja dzisiejsza była sesją nieplanowaną. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, 

czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Teresa Chmiel, Janusz Mazurek i Janusz Torba. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przy 11 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, że odbyły się Powiatowe Igrzyska 

sportowe LZS, na których zdobyliśmy III miejsce, a w dniu wczorajszym odbyły się 

Wojewódzkie Igrzyska LZSw Parczewie i na 46 gmin nasza gmina zajęła III miejsce. 
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W międzyczasie Wójt przekazał radnym skargę kasacyjną na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Lubelskiego w sprawie nieważności uchwały nr IV/21/2015 

z dnia 3 lutego 2015 r. dotyczącą sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych. 

 

Ad. 4 

 

Przyjęcie uchwał 

 

PaniTeresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

 

1. Uchwała Nr XI/55/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r.w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2015 r. 

 

Przewodniczący odczytał pismo Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie z prośbą 

o zwiększenie dotacji na cele statutowe. Zwiększona dotacja przeznaczona będzie na 

zorganizowanie święta plonów w miejscowości Cześniki.  

Pan Wójt powiedział, że ten temat jest znany Komisji Budżetowej i środki na 

ten cel zostaną przeznaczone. 

Następnie Przewodniczący poprosił o odczytanie protokołu z posiedzenia 

Komisji Budżetowej. 

Protokół z Komisji Budżetowej odczytał Przewodniczący Komisji Pan 

Władysław Wydmański.(kopia protokołu stanowi załącznik do materiałów z sesji) 

Ponadto Pan Wójt poinformował o zaplanowanych remontach dróg. 

Pan Biłant, poprosił o wyrównanie „ogierówki” w Stabrowie. 

Pan Wójt powiedział, że „ogierówki” nie ma już, czym równać, chyba, że 

paczerem. 

Niektórzy z Radnych poinformowali o potrzebach remontów dróg 

w poszczególnych miejscowościach. 

Pan Wójt poinformował, że wszystkie te drogi w miarę możliwości będą 

poprawiane. 

Pan Wójt omówił program, jaki jest zaplanowany na dożynkach gminnych. 

Pan Torba powiedział, że dożynki gminne są imprezą rolniczą, a gmina jest 

gminą rolniczą. Święto to jest organizowane raz w roku i według niego nie 

powinniśmy żałować choćby nawet na bigos. 

Pan Szawarski powiedział, że może ze straży wziąć pieniądze na dożynki, skoro 

w straży są pieniądze. 

Pan Biłant powiedział,: „(…) nasza straż, jeżeli jest taka potrzeba, to my tą 

kuchnię możemy dostarczyć, kwestia dogadania się z Panem Wójtem, to nie widzę 

przeszkód, czy ten bigos, czy grochówka. Można coś takiego zorganizować”. 

Następnie Pan Biłant odniósł się do wypowiedzi Pana Szawarskiego 

i powiedział,: „(…) Pan Szawarski poruszył temat, że straż bierze pieniądze. Otóż ja 

jestem Prezesem, nie przypominam sobie, żeby jakieś pieniądze przyszły do nas do 
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straży. Oczywiście pomijając obsługi sprzętu technicznego, jakieś takie luźne. Nasza 

młodzież zajmuje się organizacją imprez lokalnych. Włączając w to Dzień Kobiet, 

Dzień Dziecka, jeździ na dożynki jeździ na wszystkie święta. Byli też uczestnikami 

organizacji w tamtym roku LZS – obstawą ruchu drogowego. W tym roku 

uczestniczyli, kierowali ruchem na targach w Sitnie – skwar 7 godzin. Rodzice 

zgłaszają, żeby tym młodym chłopakom zapłacić po parę groszy, czy to jest, aż tak 

dużo?”.  

Po dyskusji na temat przeprowadzenia dożynek Przewodniczący poddał pod 

głosowanie odczytaną uchwałę. 

 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

 

2. Uchwała Nr XI/56/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r. w sprawie 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2015-2021. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała ta jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3. Uchwała Nr XI/57/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Sitno. 

 

Uchwałę omówił Pan Wójt mówiąc, że jest ona konsekwencją pomyłki w § 1 

ust. skreśla się lit. g, a nie tak jak było w poprzedniej uchwale lit. h. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

 

4. Uchwała Nr XI/58/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r. uchylająca 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że działka, której dotyczyła uchwała będzie dzielona na dwie 

części i w związku z tym najpierw musimy ją podzielić, a dopiero potem podjąć dwie 

odrębne uchwały o sprzedaży. 

Pan Wydmański przypomniał, że Pan Wójt na Komisji Budżetowej 

poinformował, iż koszty podziału tej działki będą po stronie kupujących. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 
 

5. Uchwała Nr XI/59/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r. w sprawie 

wniesienia skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Lublinie. 

 

Pan Wydmański stwierdził,: „(…) że jest tyle prac do zrobienia na terenie naszej 

gminy, że warto tę energię poświęcić na cele, które przyniosą jakieś rezultaty, 

a w tym momencie to jest działanie, które nie wiadomo, co ma na celu. Wiąże się to 

oczywiście z kosztami, bo wiadomo, że każde wyjazdy, delegacje to są koszty.” 

 

Pan Torba powiedział, że według niego trzeba to wyjaśnić do końca, czyli 

złożyć skargę, a wtedy się dowiemy, kto miał rację czy Sąd czy Gmina. 

Pan Wójt powiedział, że nie wie jeszcze, jaki będzie wyrok, ale mamy taką 

możliwość, więc dlaczego nie mamy z niej skorzystać. Nie jest do końca 

powiedziane jak będzie, ponieważ odziały przedszkolne w Jarosławcu istniały 

i istnieją nadal, a uchwała była uchylona w całości. 

Dalej Pan Wójt powiedział do Pana Wydmańskiego, że ostatnio ich klub 

radnych zagłosował przeciwko oddziałom przedszkolnym w Jarosławcu, co jest 

absurdem. 

Kolejno Pan Wójt nawiązał do złożonych projektów na fotowoltaikę, projektu 

Senior-WIGOR, gdzie w przypadku fotowoltaiki jesteśmy na odległym miejscu 

z powodu zbyt dużego dochodu na jednego mieszkańca w naszej gminie, natomiast 

projekt Senior-WIGOR w skali kraju jest na 121 miejscu, a przeszło 119 projektów. 

Pan Biłant powiedział: „(…) Panie Wójcie chciałbym się odnieść do Pańskiego 

sformułowania. Natomiast, o co mi chodzi, Pan tu podkreślił, że myśmy głosowali 

przeciwko przedszkolu w Jarosławcu. Natomiast tamta uchwała była połączona 

i dotyczyła przedszkola zarówno w Sitnie, jak i przedszkola w Jarosławcu. Natomiast 

moje pytanie brzmi: ile osób będzie w Przedszkolu w Sitnie?” 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej chwili trwa rekrutacja i jeden oddział na pewno 

będzie. 

Pan Szawarski powiedział, że wynika z tego, że dwóch radnych z Jarosławca 

zagłosowało przeciwko przedszkolu w Jarosławcu. 

Pan Przewodniczący powiedział, że jeden z radnych się wstrzymał. 

Pan Wydmański powiedział, „(…) że tak jak podkreślał na ostatniej sesji ta 

uchwała była połączona, co zostało przeze mnie zgłoszone, że uchwała jest połączona 

w dwie – dwa przedszkola w jednej uchwale. Nie powinno tak być, bo Szkoła 

w Sitnie ma w tej chwili zupełnie inne prawne rozstrzygnięcie niż Szkoła 

w Jarosławcu i było to zgłoszone, nie wiem czy zostało to zapisane w protokole, że 

zgłaszałem, iż uchwała łączy powstanie dwóch przedszkoli, co nie powinno mieć 

miejsca. Bo Szkoła w Jarosławcu jest prawnie uregulowana i tam nie ma w ogóle 
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żadnych zastrzeżeń, co do funkcjonowania tego przedszkola i nigdy żaden 

mieszkaniec ani radny nie zagłosowałby przeciwko temu przedszkolu”.  

Pan Wójt odpowiedział, że sieć szkół ustala się w jednej uchwale. Nie może być 

dwóch różnych uchwał o sieciach przedszkolnych i przedszkolach. 

Pan Biłant stwierdził, jaki jest sens tworzyć sieć Przedszkola w Sitnie skoro np. 

w Sitnie będzie kilkoro dzieci.  

Pan Wójt odpowiedział, że od września 2016 roku z mocy prawa nie będzie 

żadnego oddziału przedszkolnego, tylko będą musiały być przedszkola. 

Dalej Pan Wójt powiedział,: „(…) że nauczyciele podburzyli część radnych 

i rodziców, żeby ich warunki w pracy nie pogorszyły się. O to tylko chodzi”. 

Pan Biłant powiedział,: „(…) Panie Wójcie przypomina Pan sobie takie 

spotkanie u Pana w gabinecie była Pani sołtys, był Pan Rady Sołeckiej. Ja wtedy 

aktualnie wróciłem ze spotkania od Pana Ministra. Pokazywałem mu dokumenty, 

które Pan chciał zaskarżać i mówiłem Panu, że nic z tego nie będzie. Pan mówił, że 

i tak Pan będzie zaskarżał, no i nic z tego nie wyszło”. 

Pan Wójt powiedział, że jeżeli ta skarga do Naczelnego Sądu Administracyjnego 

będzie rozstrzygnięta na naszą korzyć, to wszystkie pozostałe będą bezzasadne. 

Pan Biłant stwierdził, że nie ma sensu zaskarżać. 

Pan Wójt powiedział, że nauczyciele ze szkoły z Sitna bronią własnych 

interesów, a nie interesów dzieci. 

Pan Biłant stwierdził, gdzie tu mamy oszczędność skoro musieliśmy zatrudnić 

dyrektora przedszkola. 

Pan Wójt odpowiedział, że dyrektor jest zatrudniony na 1/5 etatu. 

Pan Biłant powiedział,: „ale od września dostanie cały etat”.  

Pan Wójt odpowiedział, że nie dostanie całego etatu. 

Pan Wydmański, nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi Pana Szawarskiego 

powiedział,: „(…) że gdybym był przeciwny powstawaniu przedszkola w Jarosławcu 

to na pewno w inny sposób bym postępował. A tu okazuje się, że nasza Komisja 

Budżetowa, gdzie jest dwóch członków naszego klubu od razu powiedziała, że 

natychmiast trzeba robić remont tego oddziału przedszkolnego, bo zagraża to 

dzieciom, więc nie rozumiem takiego stwierdzenia, że ja byłem przeciwny 

utworzeniu przedszkola w Jarosławcu”. 

Pan Wójt zadeklarował, że na rozprawę do Warszawy pojedzie na własny koszt. 

Następnie Przewodniczący zarządził zakończenie dyskusji na temat przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych. 

Kolejno Przewodniczący poddał pod głosowanie Uchwałę. 
 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 10 głosach za, 

przeciw 0 i 4 głosach wstrzymujących się. 

 

6. Uchwała Nr XI/60/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 27 lipca 2015 r.w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

Pan Przewodniczący zapytał, jakiego kandydata Klub Radnych wystawia do 

Komisji Rewizyjnej. 
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Pan Wydmański odpowiedział, że dalej podtrzymują kandydaturę Pana Tomasza 

Biłanta. 

Pan Wójt powiedział, że na następnej sesji dajemy ostatnią szansę ustalenia 

nowego składu Komisji Rewizyjnej, a na kolejnej dajemy sobie spokój, bo mamy 

wiele innych problemów. 

Pan Biłant podziękował, kolegom i koleżankom za zaufanie, jakim został 

obdarzony na ostatniej sesji i poinformował,: „(…) że nie będzie pretendował na 

stanowisko do Komisji Rewizyjnej, bo to nie jest mi ono do niczego potrzebne, 

aczkolwiek uważam - podtrzymuje swoje zdanie z II sesji i tego będę się trzymał, 

jednak Pan nie gra do końca w porządku skoro moja kandydatura nie przechodzi”. 

Przewodniczący zapytał, czy w związku z niekandydowaniem Pana Biłanta są 

jacyś inni kandydaci z Klubu Radnych, ponieważ nie było innych kandydatów, 

Przewodniczący stwierdził, że podejmowanie tej uchwały w tym wypadku jest 

bezprzedmiotowe.  

Pan Szawarski powiedział, żeby Pan Biłant odpuścił sobie teksty typu 

kupowania głosów radnych przez Wójta – to nie jest groźba tylko prośba.  

Pan Biłant powiedział,: „(…) mobbing Panie Szawarski mnie nie rusza, jeżeli 

będą się pojawiały pod moim adresem zastraszania do sądu to ja naprawdę pójdę 

i zgłoszę do Prokuratury”. 

Pan Wójt nawiązując do wypowiedzi Pana Biłanta powiedział, że nie ma 

wpływu na Radnych i z żadnym z nich nie rozmawiał na jego temat. 

Pan Biłant powiedział,: „(…) ja też nie jestem w swoim interesie, tutaj nie 

kandyduję. Jestem w interesie społecznym. Powstał klub, koledzy z klubu wyznaczyli 

moją kandyd…, wyznaczyli mnie, zapytali czy zechcę. Wyraziłem zgodę, a więc ja 

się przy tym nie będę upierał, ja nie mam w tym żadnego interesu, naprawdę. 

Jedynie, co interes społeczny. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący zapytał jeszcze raz Pana Wydmańskiego czy zdanie Klubu 

Radnych jest bez zmian. 

Pan Wydmański poprosił o odłożenie tego tematu na kolejną sesję. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Porusza zagadnienia: 

1. LZS-ów powiatowych i wojewódzkich; 

2. Zawodów strażackich. 

 

Z-ca Wójta uzupełnił wypowiedz Wójta o sprawy związane z usuwaniem 

zakrzaczeń, wystawą zwierząt w Sitnie, zbliżającym się terminem określenia 

przeznaczenia funduszu sołeckiego na rok 2016, sprawozdania z bezpieczeństwa 

w gminie za okres 3 lat. 
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Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący przedstawił sprawozdania za I półrocze 2015 r. dotyczące 

umorzeń i rozłożeń na raty opłaty za dostawę wody i odprowadzanie ścieków. 

Następnie Przewodniczący przedstawił pismo od członka Zarządu 

Województwa Lubelskiego Pana Pawła Nakoniecznego w sprawie przystanku 

w Jarosławcu, który pisze, że powstanie peronu w Jarosławcu uwarunkowane jest od 

ilości dostępnego taboru. 

Kolejno Przewodniczący odczytał pismo z dnia 24.06. 2015 r. mieszkańców 

osiedla Jarosławiec po byłym Zakładzie Rolnym z prośbą o usunięcie wysypiska 

trawy i umieszczenie właściwej tablicy informacyjnej o rzeczywistym zamieszkaniu, 

a następnie odpowiedź Pana Wójta na powyższe pismo. 

Dalej Przewodniczący odczytał pismo z Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie 

postawienia wiaty przystankowej w miejscowości Horyszów – Nowa Kolonia 

w pobliżu posesji nr 34. 

Ponadto Przewodniczący poinformował o zaproszeniu przez Starostwo 

Powiatowe w Zamościu na Dożynki Powiatowo-Gminne, które odbędą się 

23 sierpnia w Jacni, Gmina Adamów. 

Przewodniczący przedstawił jeszcze następujące pisma: 

- Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Jarosławcu o uruchomienie środków 

finansowych z funduszu sołeckiego na realizację zadań służących poprawie 

warunków życia mieszkańców; 

- Pana Sławomira Tutki w sprawie wykonania drogi dojazdowej do cmentarza 

na Wólce Horyszowskiej; 

- Mieszkańców wsi Boży Dar z prośbą o poprawienie stanu nawierzchni drogi 

gminnej Boży Dar „Sosny” na niedokończonym odcinku w kierunku drogi Zamość-

Hrubieszów; 

- Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie znaków drogowych lokalizujących 

Stabrów oraz wiaty przystankowej w pobliżu posesji nr 116 w m. Stabrów; 

Ostanie pismo, jakie odczytał Przewodniczący było z Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej informujące, że Punkt Informacyjno-Konsultacyjny na terenie 

Gminy Sitno w ramach Programu Osłonowego w tym roku nie będzie tworzony. 

Wszystkie kopie ww. pism stanowią załącznik do materiałów z sesji. 

Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o KGW Jarosławiec, to sprawa 

najprawdopodobniej skończy się w Sądzie. Gmina ma udokumentowane nakłady na 

remizę w granicach 75tys. zł. 
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Kolejno Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o drogę na Bożym Darze „Sosny” 

to jest poprawiana klińcem, a także w dniu dzisiejszym jest poprawiana droga do 

Stabrowa od strony krajówki. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że poszło pismo do Starosty w sprawie 

zalewania Pani Kucharskiej z Bożego Daru, jednak nie ma jeszcze żadnej 

odpowiedzi. 

Dalej, jeśli chodzi o drogę na cmentarz na Wólkę Horyszowską to musimy się 

zastanowić jak ją zrobić. 

Pan Wójt powiedział, że trzeba też zrobić drogę na Osiedlu w Jarosławcu, bo 

jest zrobiony projekt, tylko trzeba się zastanowić jak robimy, czy porządnie według 

projektu, czy też nie. 

Pan Wydmański powiedział, że tę drogę trzeba podnieść w ten sposób, aby 

można było przejść po deszczu. 

Z-ca Wójta poprosił o zezwolenie na wykonanie pod koniec roku konserwacji 

w samochodzie strażackim w Kolonii Sitno i Jarosławcu. 

Pan Biłant zapytał, czy jest sens w ogóle remontować ten samochód z Kolonii 

Sitno skoro każda jednostka ma już samochód. Lepiej może przeznaczyć ten 

samochód na części. 

Pan Gąsior poinformował, że kierowca OSP Rozdoły prosił o wyregulowanie 

wtryskiwaczy w samochodzie ich jednostki.  

Z-ca Wójta stwierdził, że samochód z Kolonii Sitno ma jeszcze dobry silnik 

i szkoda byłoby go przeznaczać na części. 

 

Pani Agnieszka Grzesik, zapytała ile otrzymała pieniędzy na przeprowadzenie 

Dożynek Gminnych. 

Pan Wójt odpowiedział, że 31, 4tys. zł. 

Pan Wydmański powiedział, że zaczyna pojawiać się problem szczurów na 

osiedlu w Jarosławcu, które wędrują z opuszczonego i zaniedbanego budynku 

znajdującego się na zachód od osiedla. Jest tam jedno wielkie wysypisko śmieci. 

Przewodniczący poinformował Radnych, że 16 sierpnia odbędą się zawody 

o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy w piłkę nożną na Orliku w Jarosławcu. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że 5 września Panie z Kół Gospodyń 

Wiejskich z terenu gminy organizują spotkanie integracyjne w remizie w Jarosławcu 

Górnym. 

Pani Grzesiuk zapytała, czy będzie miała zwiększone środki na dożynki. 

Pan Wójt odpowiedział, że jakoś to rozwiążemy. 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Przyjęcie protokołu zostało przełożone na następną sesję. 
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Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: Piotr Harczuk            
PRZEWODNICZĄCY 

              RADY GMINY 

Krzysztof Klikicki 

 

 


